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Protokól z zetrrania mieszkańców Osiedla 
',Poludnie''

odbytego dnia 02.10.2014 r.
w Szkole Podstawowej nr 3 w Czechowicach - Dziedzicach.

Ad. r, 2
Przewodńczący Zarządu osiedla ,fofudnie'' Pan Piotr Kurczyk prŻ}Tr'itał zebranych

mieszkańców oraŻ gości w osobach:
_ Marian Błachut bumistrz miaŚta,
- Paweł Mrowiec _ zastępca burmist.za miastą
- DamianŻelazly _ przewodniczący RIĄ
- Leszek Czopek _ zastępca komendanta sM,
- Stanisław Pięta _ członek zarządu powiatu,
- Krzysztol szczypka radny RĘ
- RadosławHudziec Iadny RM,
- Janusz Uszok ' ptzewodrltczący Zarządu osiedla ,Tomaszówka"'

Przewodniczący zarządu osiedla stwierdził następnie prawomocność zebrania _
obecnych 37 mieszkańców wg załączonej listv'

Ad. 3
Na sekfetarza zebrania przewodniczący Zatządu osiedla ,,Południe'' zaproponował

Danutę Łuszczak, której kandydatura znstała przyjęta 36 głosami zą przy 1 głosie
wstrzymuj ącym 5ię'

Następnie plzewodniczący Zaządu osiedia,'Pofudnie'' zapropono\łał zebnnym
porządek zebranią ltóry stanowi załacznik do ninieiszęgaplolqkqh'

Przedstawiony porządek został j ednomyślni e przyjęty przez zebraly ch mieszkańców.

Ad. 4
Ptzęwodniazący zuządu osiedla ,'Pofudnie" przędstawił sprawozdanie z działalności

zarządu za okes 27.09'2013 l. do 02.10.2074 r.' l(1ófe stanowi załącznik do ninieiszęgq
Drotokołu'

Ad.5
W trakcie dyskusji nad sprawozdaniem przewodniczący Załządu osiedla ,Południe''

wyjaśnił, że planowany montaŻ oświetlenia na ul' Pasieki zastąpiono wykonaniem projektu
tegoź oświetlenia ze względu na taką pot zebę montź oświetlenia będzie ujęty
w zadaniach do realizacji w roku 2015.

Pani Raczek zauwiżyłą że odwodnienie ul Podwale zostało zrobione tylko zjednej
strony, co niejest wysta.czające'

Pani Alicja Kubisz zap},tała o dofinansowanie potrzebnych plac na ul. Lipowskiej za
DK-1 (wycinl@ gałęŻi' rowy przydrozne, itp')'

Przewodniczący Ro zaproponował' aby tym tematami zająć się podczas podawalria
propozycj i do budzetu na rok 2014.

spfawozdanie zostało plzyjęte przez zeblanych jednomyślnie'

Ad. 6
Przewodniczący Zarządu osiedla ,południe'' plzedstawił zakes proponowanych

do realizaqii w loku 2015 zadań z budżetu osiedla ,fołudnie'' (załacznik do prqtqkah)
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i budzetu gmirry (załącznik do p!E!qLqlg)' któ.e już w postaci wniosków wpłynęły do zarządu
osiedla p.zed zebraniem mieszkańców lub zostały zap.oponowane ptzez zatząd osiedla'

Przewodniczący każdy wniosek kótko uzasadnił'

Ad. 7
Następnie przewodniczący zachęc|ł zebranych do formułowania na piśmie dalszych

wniosków.
Wszystkie wnioski zebrano razem i następnie odcz}'tano zebranym (iista wniosków w

załaczęttii). Następnie r'nioskodawcy podawali ich uzasadnięńe, zeblani dyskutowali nad
nimi

W dyskusji przed głosowaniem nad propozycjami wykorzystania środków rady
osiedla wzięli udział:

l) Pan Jan Beczała poruszył sprawę przepustu pod ul' Legionów (temat do dysL_usji

w sprawach bieżących)'
Pani Bernardyna Góma-tszczek poruszyła sprawę czynnego słupa €nelgetycznego
w ui' Komorowickiej temat już został podjęty przeŻ l,M, gdyż sprawa została juz
wcześniej zgłoszona, sprawajest trudna do uałatwienią gdyż TAURoN uwaŹa, żejest
właścicielem sieci lecz nie sfupa (odp' P. N{rowiec)'
Pan Dariusz Kubik zgłosił wniosek o wykonanie odpĘwu wody do MĘnówki wzdfuz
ui' Kwiecistej, zalważył, żę mieszkańcy mogą to rł'społfinansować' Bul mistrz
P. Mrowiec powiedział, że temat ten jest .już podjęty rów melioracyjny trzeba
przedłuzyć do Białki. Pan D. Żelaztty zaluwa:żył, że w całęj gminnie jest problem
zalewania' Burmistrz M' Błachut potwieldził, że jest to ploblem ostatnich 5 lat
Jednakże odprowadzenie wód deszczowycir nie j€st zadaniem gminy _ gmina zajmuje
się odwadnianiem dróg' Przybyło budynków mieszkalnych, a rowy i kanalizacja
odwadniająca slara, ro\ły źle utrzym}avanę' Zaproponował wizję w terenie z udziałem
p lasny. klora za len temar odpouiada.
Paa Michał Jacho\ł'icz polllszf temat rzeczki swięrkóWka w okolicach
ul' Jaśminowej (zakręgowanie) i potrzeby zainstalowania latarni na tej ulicy oraŻ
postawienia zraku u1ica ślepa' '
Pani Krystyna Szerszeń poruszyła temat ul' Jaśminowej, które.j nawierzchnia jest
\ł bardzo złym stanie
Pan Paweł Żoczek pofuszył temat bardzo zniszczonej nawierzchni ul Klonowej '

Pani Beata Gńza wróciła do tematu lampy na ul Kukułczej Pan Piotl Kurczyk
rłyjaśnił, że była wizja lokalna w terenie'w związku z tym tęmatem _ okMało się, ze
koszt tej lampy z róŹnych powodów wyniósłby ok' 25 tys' zł. w trakcię dyslosji
ustalono' że najlepiej byłoby zainstalować lampę hybrydową pomysł ten popafł
bulmistru Nl' Błachut i zaproponował wspołudział budzetu miasta w sflnanso\Ąaniu
tego eksperymentu.

8) Pan Kocoń zap\Ąał na czym polegać będzie remont ul' Junackiej' Burmistrz
M- Błachut porviedziaŁ że najpierw będzie trzeba wymienić tam wodociąg'

9) Pani Barbara Pająk zgłosiła potrzebę remontu ul' Kamionka (robi to od 6Jat)'
10) Pani Małgorzata' Pawlik zgłosiła potrzebę remontu ul. Kruczej-

Ad. 8
w trakcie dyskusji ustalono ostateczrą listę wniosków i przystąpiono do głosowa'lia'
Propozyoje wykorzystalia środkó\ł budżetu osiedla na .ok 2015 plzyjęto

w głosowaniu jawnym, głosując, na wniosek przewodniczącego Zarządu osiedla ,fołudnie'''

2)

3)

1)

5)

6)
7)
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.aŻęm wnioski od 1) do 6) (wnioski wynikające z zadań wykonanych w rollr 2014), a kolejne

wnioski kazdy osobno' Wyniki głosowania przedstawiały się następująco:

Nr wniosku (wg
uchwałY nr 1/2014)

Za Przeciw wstrąvmało się

i.

3'7

2.
3

4.
5.

6.

7. 37
8. 36 I

9. 3',7

10 3',7

1t 3't
12 3',l

IL 3'1

14. 3'T

15. 37

Propozycje wykorzystania środków budżetu gminy na rok 2015 przyjęto wszystkię
razem jednomyślnie'

BuImistrz M' Błachut zauwazyŁ ze aby nie było nieporozumienia, wnioski zgłoszone
do realizacji z budżetu miasta nie wchodzą automatycznie do planu budżetu lecz są
przedmiotem dalszej dyskusji.

Ad.9
Przewodniczący P' Kuczyk zaproponował podjęcie uchwał.

Podjęto uchwałę !}t !120!4 w spralvie propozycji wykorzystania srodkow

f1nansowych budżetu osiedla na rok 2015, obejmującą wnioski zgłoszone ptzez zaźąd

osiedla i mieszkańców' która stanowi załącznik do niniejszego ptolqkolu

Uchwałę przyjęto w głosowaniu ja\łnym jednomyślnie'

Następnie podjęto uchwałę nr 2/20!4 w sprawie propoąvcji r.vykorzystania ś.odków

finanŚowych budżetu gminy na 2o15 roĘ obejmującą wnioski zgłoszone przez zarząd osiedla

i rnieszkańców' która stanowi załącznik do njniejszego p@tQkqłł

Uchwałę przyjęto w głosowaniu jawnym jednomyślnie'

Przewodniczący Zarządu osiedla ',Pofudnie" 
zaproponował też pod.jęcie uchwały

3/2014 w sprawie upowaŹnienia Zarządu osiedla ',Południe'' do dokonywania przesunięć
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W uchwalonym bud:ecie osiedla bez zwoĄrvania ogólnego Zebrania mieszkańców. kóra

stano\łi załącznik do niniejszeqo p.otokofu.

Uchwałę ptŻyjęto 1ł głosorvaniu jawrr1n jednomyślnie

Ad. 10

W dyskusji głos zabralil
l) Pan Jan czomy zap}tał kiedy u1 Pasieki będzie rzeczyłiście u1icą _ remont' zalewanie
mięszkańców.
odp. M. Błachut _ ulica ma nieuregulowany prawnie przebieg, w nieltórych miejscach
jest zb},t wąską tozwiązatia wymaga odwodnienie np' przęz wykorzystanie obecnię
zalewanych telenów do retencji' Nie są to proste sprawy, zatrudnienie w gmińe
hydrologa możę pomóc w rozwiązaniu tych problemów (takijest zamiar burmistrza)'
2) Pan Jan Beczała wrócił do tematu spornego terenu pfzy ul' Legionów w związku
Ż Żalewaniem mieszkańców' Pan Malek B}..ski porłiedział, że np. jego piwnica jest
zalewana do 38 cm-
odp' M' Błachut ' wy.jaśnił, źe sprawa ciągnie się juz od dłuzszego czasu, poprzędni
właściciel zmarŁ wdowa' która nie jest jeszcze właścicielką nie panuje nad sytuacją
i pozwoliła np. firmie wykonującej kanalizację na usypanie hałdy ziemi na działcę, co
jeszcze bardzie zaburzyło stosunki wodIre. Burmistlz interweńorvał i ziemia ma być
wywieziona, ale sprawa prawdopodobnie skończy się w sądzie'
3) Pan Jan Bęczała zanważy\ ze powodem takiej s}tuacji jest tez brak odpowiedniego

czyszczenia kanalizacji w ul' Legionów np. po żmie'
4) Pan Jan Czomy wrócił do tematu ul' Pasieki i uzyskał zapewnienie od burmistna,

Źe ulica ta będzie sukces]^ł'nie lemontowana' ale małymi odcinkami.
5) Pan Jan czomy zap}tał o wymianę wodociągu przy ul' Pasieki'
odp' P. Mrowiec _ potrzęby na tereńe miasta są bardzo duzę, a środki finansowe
niewystarczając€' Burmist.z Błachut za]]wu;rył' żę przy ul Pasieki na.jpierw trzeba
wymienić wodociąg, a potęm myślęć o naprawie nawierzchrri.
6) Pan Antoni Kobiela podziękował mieszkańcom za przez1\aczel\]'e kwoty 1000,- zł

na pot zeby ZEiR.
7) Pan Michał Jachowicz zgłosił problem ze zbJt wysokimi kmwężnikami u sąsiadów

przy ul' Jaśminowej (probiemy dla samochodów np' pogotovr'ia)
odp. P' Kurczyk _ jeŚt już umówiony ze SM na wizję lokalną'
8) Pan Jan Beczała zap1łała kto odpowiada za znaki drogowe'
odp' M' Błachut wszędzie są takie problemy, trzeba to zgłosić w UM' Ponieważ Parr
Beczała tę sprawę juŻ zgłaszał' ale nie doczekał się na interwencję, burmistrz powiedział'
że w takim prypadku należy zgłosić u niego brak reakcji urzędników Pan P. Kurczyk
zaut'laŹył, Źe takie splawy można zc}aszać do ego i on podejmie interwencję.
9) Pani Barbara Pająk ponorłnie wróciła do ul. Kamionki zgłasza]4c potrzebę

'iłJkasza a traw pod rurą ciepłowrriczą oraz picie tam alkohoiu'
10) Pani Alicja Kubisz zgłosiła propozycję dokonania wizji lokalnej na ul' Lipowskiej za

DK-l celem zapoznania się z występującymi tam problemami, na co przystał
przewodniczący RO.

l1)Pan studnicki zgłosił, że pracomicy SM podczas patroli śpią w samochodach'
Zauważył też bezsensowność ustawiania fotoradaru koło elektrociefowni'

odp' M' Błachut miejsce to wy-znacuyła policja.
odp' L' Czopek jeśli są przypadki l€Lceważenia obowiązków pnez sM należy
to na bieżąco zgłaszać komendantowi sM'
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l2)Pani B. Gónra-lszczelł za$\łłażyła, Źe dewastacja przystanl! autobusowego
na Kamionce jest efektem otwarcia tam sklepu z alkoholem.

odp' L. Czopek zgłaszać probiemy na bieżąco (nrtel. 98ó).
13) Pan Tadeusz wojtasik zapyał o losy ekranów dźwiękochłonnych na DK-l w okolicah

ul' Krętej'
odp' M' Błachut ostatnie badania wykazaĘ, że ekrany dźwiękochłonne
są nieekonomiczne, nie spełniają warunków, a ponadto znieniły się wskźoiki norm
hałasów' Na apel Pana wojtasika o spowodowanie wybudowania ekanów burmistrz
odpowiędział, żejęgo możliwości są zbyt małe'
l4)Pa[ Tadeusz wojtasik zap}'tał o pozwolenie na budowę lakierni na działce Pana

K. Szwedy.
odp' M' Błachut _ nie ma przeszkód, aby powstała lakiernia (nie ma tam planu
zagospodarowania przestrzennego), aic trzeba być czujnym' aby minro spełnienia
wszystkich warunków, jednak oddziałyvanie jej na środowisko było niekorzystne'
15)Pat1 Pawęł Żoczek zgłosił, żę woda w w'odociągu na ul Kionowej nie nadaje się

do picia (zanieczyszczenia ze starych żeliwnych rur), ęzyszęzęlię wody tylko
chwilo\ło popralvia s}1uację' Pan studnicki zaulł'źył' że taki sam problem występuje
na ul. Robotniczej .

odp' M' Biachut _ nie ma możliwości pozyskania środków zęwnętrznych na budowę
wodociągu' ale zaintelesuje tym tematem prezesa PWiK'
16)Pan P. Zoczek zwrócił tez uwagę na potrzebę umocnienia terenu ul. Klonowej wzdfuŹ

rzeczki. Pan T' Klimca zap}tał o losy barierki energochłonnej na tym samym temie,
krora mila tarlr b1c zarnonio!'!ana

17)Pan Jan czomy zap}łał o możliwość uregulowania numeracji domó\ł na ul' Pasieki
są domy o tych samych numerach.

odp' M' Błachut są to spfawy bardzo kosztowne dla mięszkańców' ale zachęcił do
składania potrzeb w tym zakesie do UM (na piśmie)'
18) Pan Marek B1'rski zapy1ał o koŚzty p.Żyłączy do kanalizacji.
odp. M. Błachut _ w związku z ko.zystaniem z funduszy unijnych jedyna możlił'ość
dofinansowanią to 45olo kosztów z NFoSr i 1500 ź z funduszy miasta- w przypadku
dużej odległości domu od sieci kanalizacyjnej koszty niestety muszą być większe-

Ad.

Przewodniczący Ro podziękoł'ał gościom i mieszkańcom za przybyclć
i zakończył zebranie'
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